
 

 

Sammanträdesprotokoll 

Årsmöte 

Tid och plats: 
2024-04-12, klockan 10.00 – 15.00 
Centralhotellet i Tierp 
 
Inledning 
Distriktets ordförande Kaija Nyström hälsade ombud, styrelse och gäster välkomna till PRO 
Uppsala läns årsmöte. Särskilt välkommen hälsades Viktoria Söderling, oppositionsråd i 
Tierp. Viktoria höll en kort presentation om Tierps kommun. 
 
Bilagor till protokollet: 
Dagordning 
Röstlängd/deltagarförteckning 
Gäster enligt deltagarförteckning 
Presentation av Tierps kommun 
Andra presentationer som framfördes till årsmötet 
Avtackningar 
 
Parentation 
Under 2023 avled 409 medlemmar i vårt distrikt, PRO Uppsala län. De avlidna hedrades med 
ett tänt ljus och en stunds tystnad. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

§1. Mötets öppnande 
Distriktets ordförande, Kaija Nyström förklarade årsmötet öppnat. 
 
§2. Fråga om kallelse skett i behörig ordning 

Kallelse sändes ut enligt stadgarna digitalt den 29 februari och handlingarna den 27 mars via 

e-post. 

Mötet beslutade att kallelse skett i behörig ordning.  
 

§3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen, som varit utsänd föreslogs av Kaija Nyström utökas med en punkt 12, d 

Regiontrafiken i Uppsala län, med det tillägget fastställdes dagordningen, enligt bilaga till 

protokollet. 

 

§4. Fastställande av röstlängd 

Avprickning och upprop genomfördes, av totalt 70 närvarande var 61 röstberättigade, varav 

53 ombud och åtta (8) styrelseledamöter. Övriga fem (5) gäster och medverkande 

Mötet fastställde röstlängden enligt bilaga. 
 

 



 
 

§5. Val av mötespresidium 

a/ Ordförande 

Valberedningen föreslog Viktoria Söderling, oppositionsråd i Tierps kommun, som 

ordförande för mötet. 

Mötet beslutade enligt förslaget. 
  
b/ Sekreterare 

Valberedningen föreslog Gustav Holmlund, PRO Svartbäcken som sekreterare för mötet. 

Mötet beslutade enligt förslaget. 
  
c/ Två protokolljusterare, tillika rösträknare 

Valberedningen föreslog Karin Ekström, PRO Svartbäcken och Åke Swahn, PRO Golf                                                               

som protokolljusterare tillika rösträknare. 

Mötet beslutade enligt förslaget. 

  

§6.Föredragning av 

a/ Verksamhetsberättelse 

Verksamhetsberättelsen som varit utsänd föredrogs och kommenterades rubrikvis av                    

Kaija Nyström. 

Åke Swahn önskade få fört till protokollet att vid PRO riksmästerskap i golf den 5-6 

september på Uppsala Söderby, segrade i lagtävlingen PRO Uppsala läns lag nr 2. I den 

individuella tävlingen vann Monica Hammarberg damklassen. 

Mötet beslutade att lägga verksamhetsberättelsen till handlingarna. 

b/ Ekonomisk berättelse 

Den ekonomiska berättelsen som varit utsänd föredrogs av kassören Kaija Nyström. 

Mötet beslutade att lägga verksamhetsberättelsen till handlingarna. 

c/ Revisorernas berättelse 

Revisorernas berättelse som varit utsänd kommenterades av revisorn Arne Nordesjö. 

Mötet beslutade att lägga revisionsberättelsen till handlingarna. 

 

§7.Fastställande av resultat- och balansräkning 

Revisorerna har i sin berättelse tillstyrkt att resultat- och balansräkningen fastställs enligt  

den ekonomiska berättelsen. 

Mötet beslutade att fastställa resultat- och balansräkning 

 

§8.Disposition av över- respektive underskott 

Revisorerna tillstyrker styrelsens förslag att årets underskott om 7 096,47 kronor balanseras 

i ny räkning. 

Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag. 

 



 
 

§9.Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 
Revisorerna tillstyrker att styrelsen beviljas full och tacksam ansvarsfrihet för det år 
revisionen omfattar. 
 
Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet i enlighet med revisorernas tillstyrkan. 
 

§10.Val 

Valberedningen föreslog att styrelsen ska bestå av sju (7) ledamöter och tre (3) ersättare. 

Mötet beslutade enligt förslaget. 

a/ Val av ordförande för en tid av ett år 

Valberedningens ordförande redogjorde för bakgrunden till förslagen om ordförande och 

kassör.  

Valberedningen föreslog omval av Kaija Nyström, PRO Svartbäcken, för ett år. 

Mötet beslutade enligt förslaget. 

Det noterades till protokollet att valet var enhälligt. 

b/ Val av kassör för en tid av ett år 

Valberedningen föreslog nyval av Kaija Nyström, PRO Svartbäcken för ett år.                                         

Mötet beslutade enligt förslaget 

c/ Fyra styrelseledamöter för en tid av två år 

Valberedningen föreslog omval av Ingegerd Wåhlin, PRO Storvreta, Eva Lööf, PRO Tärnsjö 

och Anita Berger, PRO Svartbäcken samt nyval av Bo Hjalmarsson, PRO Karlholm. 

Mötet beslutade enligt förslaget. 

d/ Tre ersättare till styrelsen 

Valberedningen föreslog nyval av Margareta Magnusson, PRO Österlövsta, omval av Jan-Olof 

Johansson, PRO Fålhagen samt nyval av Per Lundberg PRO Almunge, samtliga för ett år. 

Mötet beslutade enligt förslaget. 

e/ Val av en revisor för två år 

Valberedningen föreslog nyval för två år av Torsten Leandersson, PRO Vaksala-Danmark. 

Årsmötet beslutade enligt förslaget. 

f/ Två revisorsersättare för ett år 

Valberedningen föreslog nyval av Hans Eklund, PRO Öregrund och omval av Asko Laakso, 

PRO Almunge. 

Årsmötet beslutade enligt förslaget. 

g/ Val av sju ombud och tre ersättare till PRO riks mellankongress 

Valberedningen föreslog följande ombud och ersättare till PRO riks mellankongress den        

4 juni 2024. 

 



 
 

Ombud (sju) 

Eva Lööf, PRO Tärnsjö, Tommy Forsberg, PRO Fålhagen, Gustav Holmlund, PRO Svartbäcken, 

Per Lundberg, PRO Almunge, Ingegerd Wåhlin, PRO Storvreta, Thommy Myhrberg, PRO 

Öregrund, Börje Wennberg, PRO Tierp. 

Ersättare (tre) 

Kerstin Eklund, PRO Almunge, Jane Svensk, PRO Tärnsjö, Sören Hill, PRO Knivsta. 

Mötet beslutade enligt valberedningens förslag. 

h/ Valberedning 

Styrelsen föreslog omval av Börje Wennberg, PRO Tierp, Håkan Ekström, PRO Svartbäcken, 

Berit Hansson, PRO Enköping, Bo Andersson, PRO Trögd och nyval av Per Hansson, PRO 

Fålhagen, med Börje Wennberg som ordförande.  

Mötet beslutade enligt förslaget. 

 

§11. Rapporter 

a/ Verksamheten 2024 

Ordförande, Kaija Nyström redogjorde för den planerade verksamheten 2024. 

Kaija presenterade vidare ett preliminärt program för PRO Mellansveriges kulturfestival i 

Säterdalen i Dalarna. Datum för DM i Golf är fastställt till den 14 juni i år på Edelhof 

golfbana. 

Mötet noterade verksamheten för 2024. 

b/ Budget 2024 

Kassören, Kaija Nyström föredrog och kommenterade styrelsens budget för 2024. 

Mötet noterade budget för 2025. 

 

§12. Anmälda frågor och förslag från styrelsen 

a/ Arvoden 

Valberedningens ordförande Börje Wennberg föredrog förslag till arvoden för 2024. Det 

totala beloppet minskar genom att antalet styrelseledamöter och ersättare minskar och att 

arvodesbeloppen fryses på 2023 års nivå och rundas av nedåt till jämna 100 kronor. 

Mötet föreslogs fastställa arvoden för 2024. 

Mötet beslutade enligt förslaget. 

Reservation 

Mot beslutet reserverade sig Rune Westerlund, PRO Håbo, utan eget yrkande, med 

synpunkten att en översyn bör göras så att arvodeskostnaden inte blir så extremt höga. 

b/ Medlemsavgift till distriktet från och med den 1 januari 2025 

Kassören Kaija Nyström föredrog styrelsens förslag att höja medlemsavgiften med 10 kronor, 

från 50 kronor till 60 kronor för helår från och med 1 januari 2025. Förslaget till höjning ska 

ses mot bakgrund av minskade intäkter på grund av medlemsminskning och stigande 

kostnader för verksamheten. 

Mötet beslutade enligt förslaget. 



 
 

Reservation 

Mot beslutet reserverade sig Rune Westerlund, PRO Håbo, utan eget yrkande. 

c/ Motioner och förslag 

Från PRO Fålhagen förelåg två motioner att behandla.  

Nr 1, Angående att 65-årsbrevet bör göras om till ett 67-årsbrev 

Styrelsen föreslår i sitt yttrande att årsmötet bifaller motionen. Samtidigt noterades att PRO 

riks inte längre tillhandahåller denna typ av brev. Föreningarna föreslås i stället använda en 

tjänst ”birthday.se” som tillhandahålls utan kostnad. I tjänsten får man även tillgång till 

telefonnummer om detta är offentligt. 

Nr 2, Angående gränser mellan föreningarna i Uppsala innerstad för att tydliggöra 

föreningarnas rekryteringsområden. 

 Styrelsen föreslår i sitt yttrande att årsmötet bifaller motionen samt att distriktsstyrelsen 

tillsätter en arbetsgrupp bestående av representanter från berörda föreningar. 

Mötet beslutade enligt styrelsens förslag. 

 
§13. Avslutning 
Mötesordföranden tackade för ett väl genomfört möte och för att hon fått leda 

förhandlingarna. Mötesordföranden framförde även ett tack till distriktsstyrelsen för dess  

arbete under året. Därefter förklarade distriktets ordförande Kaija Nyström 2024 års 

årsmöte avslutat. 

 
Vid protokollet:                                                                              Justeras: 
 
 
Gustav Holmlund                                                                            Viktoria Söderling 
Mötessekreterare                                                                           Mötesordförande 
 
Justeras:                                                                                           Justeras: 
 
 
Karin Ekström                                                                                 Åke Swahn 
 

 

 

 

 

 

 

 



 

Bilaga till årsmötesprotokoll 2024  

 

Dagordning vid PRO Uppsala läns årsmöte den 12 april 2024 

 
1. Mötets öppnande 

2. Fråga om kallelse skett i behörig ordning 

3. Fastställande av dagordning 

4. Fastställande av röstlängd 

5. Val av mötespresidium 
a/ Ordförande 

b/ Sekreterare 

c/ Två protokolljusterare, tillika rösträknare 

6. Föredragning av  

a/ Verksamhetsberättelse 

b/ Ekonomisk berättelse 

c/ Revisorernas berättelse 

7. Fastställande av resultat- och balansräkning 

8. Disposition av över- respektive underskott 

9. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 

10. Val 

a/ Val av ordförande för en tid av ett år 

b/ Val av kassör för en tid av ett år 

c/ Fyra styrelseledamöter för en tid av två år 

d/ Tre ersättare till styrelsen 

e/ Val av revisor för två år 

f/ Två revisorsersättare för ett år 

g/ Val av 7 kongressombud och 3 ersättare 

h/ Valberedning 

11. Rapporter 

a/ Verksamheten 2024 

b/ Budget 2024 

12. Anmälda frågor och förslag från styrelsen 

a/ Arvoden 

b/ Medlemsavgift till distriktet från och med 1 januari 2025 

c/ Motioner och förslag 

d/ Regiontrafiken i Uppsala län 

13. Avslutning 

 

Avtackningar enligt bilaga



 
 
 
 

Bilaga till årsmötesprotokoll 2024 

 
Gäster vid årsmötet 

Viktoria Söderling, Tierps kommun 
David Clason, ABF 
Tina Eriksson, Viking Line 
Kjell Kampe, Amadeus, författare/föreläsare 
Valter Brolund, projektledare för distriktets arvsfondsprojekt 

 
 
Presentationer som framfördes vid årsmötet 

Viktoria Söderling oppositionsråd Tierp  
inledde med att deklarera att Tierp är en stolt industrikommun. Kommunen bildades 1974 genom 
att ett antal mindre kommuner slogs samma. Antalet invånare är 21 193, en viss minskning från 
föregående år. Av befolkningen är 25 procent över 65 år.  
Viktoria redogjorde även för kommunens särskilda boenden, personalsituationen och antalet 
boende på dessa.  
En ny färdtjänsttaxa ska fastställas och KPR har lämnat värdefulla synpunkter. Det kommer att bli 
en kraftig prishöjning. 
I SBCs index har Tierp tappat placeringar, detta ska man råda bot på genom att Tierps kommun 
ingår i Tillväxtkluster Norduppland, vi kommer att se ett bättre rustat Norduppland 2024 – 2026. 

 
Kjell Kampe, Amadeus författare och föreläsare 
framförde en mycket uppskattad föreläsning om vårt och andra språk. Hur det skulle vara om vi 
skulle tvingas flytta till annat land med ett annat språk och vara tvungna att förstå och göra oss 
förstådda på det nya språket i olika situationer.  Kjell visade även hur vi uppfattar och tolkar 
andras språk. Hur de med andra språk tolkar betydelsen av ord och hur de betonas. 

 
Valter Brolund, projektledare för distriktets arvsfondsprojekt 
presenterade kort projektet som benämns Från stuprör till hängrännor. Valter är en av två 
projektledare anställda i projektet. Projektet omfattar Uppsala kommun och beräknas pågå under 
tre år. Från arvsfonden har beviljats ett bidrag om 4, 8 mkr. Samarbetspartners är bland andra 
Funktionsrätt Uppsala, Kulturskolan, Volontärbyrån, ABF Uppsala, Studiefrämjandet 
Uppsala/Västmanland. 
Målgrupper är äldre och personer med funktionsnedsättning som saknar möjligheter att delta i 
fritidsaktiviteter inom exempelvis kultur och natur. 

 
Tina Eriksson, Viking Line 
presenterade intressanta resealternativ i anslutning till möteslokalen. 

 
 
 



 
 
 
Bilaga till årsmötesprotokoll 2024 
 
Avtackningar 

Pär Rickman, PRO Heby, Vivianne Ericsson Jardemyr, PRO Eriksberg, Per Hansson, PRO Fålhagen,  
Rolf Smedberg, PRO Enköping och Kjell Andersson, PRO Eriksberg 
 
Samtliga avtackades med Klimatsmarta barn till ett värde av 500 kronor per mottagare. 
 
Gåvan möjliggör för en elev att bli del av en trädklubb. Genom trädklubben kan utsatta barn få 
en möjlighet att lära sig mer om miljön och hur de tillsammans kan bekämpa 
klimatförändringarnas effekter. 

De avtackade har gjort förtjänstfulla insatser för PRO-distriktet för vilka ett varmt tack 
framfördes genom distriktsordföranden Kaija Nyström. 
 

 

 

 

                                                                                               


